
   
 

 
 
 
Hei,         Februar 2022 
 
Jeg beklager men jeg stiller ikke til valg som leder på årsmøte i Fjellandsbyen av 
personlige grunner. 
  
Jeg vil gjerne takke styret for en kjempebra jobb som er gjort fra jeg gikk inn som 
leder i 2020 frem til i dag. 
Vi har fungert meget godt sammen og fordelt oppgavene på en fin måte. 
  
Det er viktig at alle nå søker på sitt tun etter en erstatter. I tillegg til at jeg ikke stiller til 
valg, så har Jan Egil sagt nei til 
en ny periode. Kristian er ikke på valg, og Heidi sitter et år til da det er viktig med 
overlapping. 
  
Jeg håper alle nå snakker med de rundt seg slik at vi har et fullverdig styre til 
årsmøte. 
  
Ta kontakt med valgkomiteen om eventuelle kandidater. 
Bjørn Ophus <bjorn.ophus@gmail.com> 
  
Mvh 
Tone Jordhøy 
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